

## Referat af møde i lokalbestyrelsen

**Mødedato: Onsdag den 11. december 2024 11:00, frokost fra 13:00**

Deltagere:

Peter Enevold (PE), formand  
Irma Trebbien (IT), 1. næstformand  
Karin Jensen (KJ), 2. næstformand  
Lizzi Petersen (LP)            AFBUD  
Dorit Myltoft (DM)  
Ole Wildt-Andersen (OWA)  
Hans Juhl Jørgensen (HJJ)  
Hans Mikkelsen (HM)  
Hanne Fridmann (HF)  
Erik Christensen (EC), 1. suppleant  
Helen Therkildsen (HT), 2. suppleant

Ulla Pedersen (UP), kasserer  
Jytte Rasmussen, ny kasserer

Praktisk arrangør: Karin Jensen (husk evt. afbud til Karin)

1. Velkomst, valg af ordstyrer og evt. supplerings af dagsorden  
*Irma valgt til ordstyrer. Karin skriver referat.*
2. Regnskab v/UP
  - a) *Ultrakort gennemgang af november-tal*
  - b) Andet  
*Intet til referat.*
3. Kontorområdet v/LP og UP
  - a) Kontormøde 28.11  
Bl.a.: Kun åbent onsdag og torsdag, mail-håndtering, pc-forsyning, lokalereservering, bookingansvarlig.  
*Det er besluttet, at vi i foråret kun holder kontoråbent onsdag og torsdag. Susanne er bookingansvarlig i en periode, evt. senere oplæring af kontorpersonele. Lizzi registrerer fortsat nye frivillige i listeværktøjet. Kontorpersonalet, Peter og Hans J. kan foretage reservationer af vores lokale. Hans J. er administrator. Flere får*



*"kiggeadgang". Doris og Elsebeth stopper på kontoret.*

4. Nyt fra formanden og punkter til beslutning.

a) Ad. Nyt kursus-katalog

*Alle B-medlemmer kan godkende kursusdeltagelse.*

b) Frivillig-kampagne

*Formandskabet foreslår at vi ikke gennemfører kampagne nu.*

*Det blev besluttet, at vi ikke gennemfører kampagne nu, men emnet "nye frivillige" tages op, når man holder møde med sine frivillige i løbet af foråret.*

c) Årsmøde 13. marts

*Der arbejdes med B-kandidater. Hans M. vil gerne overtage kulturområdet.*

d) § 18 og 79 midler

*Vi får i 2025 tkr. 80 – hvilket er tkr. 5 mere end sidste år. Det må kaldes tilfredsstillende.*

e) Lokale"renovering" mv.

*Hans M. og Peter har indledt planlægningen med henblik på udførelse i juni-juli 2025. Omfatter bl.a. ny gulvbelægning og støj-dæmpning i mødelokale.*

*Men parallelt bør vi overveje andre lokaler.*

*Hans M. gennemgik, hvad der trænger til at blive renoveret.*

*Punktet blev drøftet. Flere forslag blev vendt.*

*Hans J. laver screening. Mulighederne drøftes på januar-mødet.*

f) Bladdistribution i januar

*Vi skal være klar til at støtte Lizzi med distribution i januar.*

5. Socialt-humanitære område v/IT

a) Møde på Tårnparken om demenscafé

*Godt møde. Fremover kan der kun afses 1 medarbejder, mod 2 nu, til at deltage i caféen. P.t. er der 9-10 demente i caféen. Det blev foreslået, at beboere på plejehjemmene også kan deltage.*

*Det undersøges. En af vores frivillige kan godt låne bussen for at køre deltagere hjem.*

*Det blev foreslået at kalde tilbuddet "musikcafé for demente".*

*Et andet forslag til overvejelse var at afholde demenscaféen på de forskellige plejehjem på skift.*

b) øvrigt nyt

*Intet til referat.*



6. Digitalisering og it v/HJJ
  - a) Møde på Egeparken om it-aktiviteter der.  
*Vi afprøver et nyt lokale i Egeparken, hvor vi kan bruge lokalet uden der foregår andre aktiviteter samtidig.*
  - b) Frivillige til velfærdsteknologi?  
*Måske sende 1-2 interesserede på online kursus.*
  - c) Øvrigt nyt  
*Har fået 2 nye it-frivillige.  
Hjemmebesøg bookes på en ny måde, og det ser ud til at fungere godt.*
  
7. Motions-området v/OWA
  - a) Nye/ændrede aktiviteter  
*Helge har på eget initiativ købt mærkater med "ÆldreSagen", der kan stryges på cykelveste.  
Tai Chi-holdet bliver flyttet til tirsdag.*
  
8. Kulturområdet v/DM
  - a) Nye/ændrede aktiviteter  
*Intet nyt.*
  
9. Kortspil v/LP
  - a) Evt. nyt  
*Intet nyt.*
  
10. Aktiviteter for mænd mv v/HM
  - a) Nye/ændrede aktiviteter  
*Intet nyt.*
  
11. Nyt fra Ullerslev v/KJ
  - a) Nye/ændrede aktiviteter  
*Intet til referat.*
  
12. Fundraising v/PE  
*Modtaget tilsagn fra ISOBRO om tkr. 5,6 i 2025*
  
13. Orienteringspunkter:  
Koordinationsudvalg: Møde afholdt 27. november



Referat medsendes denne dagsorden.

*Distriktet: Der har været afholdt koordinatormøde i den social-humanitære gruppe. Berørte temaer: drømmeløberne (via facebook), drømmesamtaler, besøgsven med hund, besøgsægtepar. Nyt kursus: Trivsel og tryghed når værten har demens.*

*Og endelig oplæg om hvordan man kan bruge AI i sin planlægning.*

Seniorråd: Peter Thomsen indtrådt

Landsforeningen: Helt udramatisk delegeretforsamling 24.-25. nov.

#### 14. Eventuelt

Kommende bestyrelsesmøder/praktisk arrangør mv.: Næste møde er 22. januar, Dorit er arrangør.